

Our ref: KIPCO/DGCEO 008/22 dated Jan 17, 2022

Bursa Kuwait Company  
KUWAIT

السادة / شركة بورصة الكويت  
المحترمين  
دولة الكويت

Subject: Disclosure from KIPCO regarding the  
resignation of Group Chief Financial Officer

الموضوع: إفصاح المشاريع بخصوص استقالة رئيس المدراء الماليين  
للمجموعة في كيبكو

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive bylaws of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته، بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

تجدون مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،



Samer Khanachet  
Deputy Group Chief Executive Officer

كيبكو  
KIPCO  
شركة مشاريع الكويت (القابضة)  
Kuwait Projects Company (Holding)

سامر خناشيت  
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
Disclosure Form of Material Information

|  |  |  |
|--|--|--|
| 17 January 2022  | 17 يناير 2022  | التاريخ :<br>Date:   |
| Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P<br>"KIPCO"   | شركة مشاريع الكويت (القايسة) ش.م.ك.ع<br>"المشاريع"   | اسم الشركة المدرجة<br>Name of the Listed<br>Company  |
| Please note that Mr. Pinak Maitra has resigned from his position as Group Chief Financial Officer of KIPCO on account of his retirement and it was accepted. His last working day will be 31/3/2022. | يرجى العلم بأن السيد/ بيناك مايترا - قد استقال من منصبه كرئيس المدراء الماليين لمجموعة المشاريع وذلك لرغبته بالتقاعد وقد تم قبولها، على ان يكون اخر يوم عمل له في 2022/3/31. | المعلومة الجوهرية<br>Material<br>Information   |
| None   | لا يوجد  | أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة<br>Impact of the material information on the company's financial position |



Samer Khanachet  
Deputy Group Chief Executive Officer



سامر خنشت  
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

11/11